

TAR UMT Lancar Projek 'TARC: The Red Bricks Journey' Untuk Memelihara Sejarah Lima Dekad



Ahli-ahli Lembaga Pengarah TARUMT dan Yayasan Pendidikan TARC. (Dari kiri) Liow Dr Wee, Chan, Dr Lee serta yang lain merakamkan kenangan.

KUALA LUMPUR: Sebagai pengiktirafan kepada sejarah berprestijnya yang menjangkau lebih lima dekad, Universiti Pengurusan dan Teknologi Tunku Abdul Rahman (TAR UMT) memperkenalkan projek luar biasa berjudul 'TARC: The Red Bricks Journey' baru-baru ini.

Inisiatif tersebut yang memberi penghormatan kepada batu bata merah terkenal yang digunakan untuk membina kampus sulungnya di Setapak, Kuala Lumpur telah dirasmikan oleh Tan Sri Chan Kong Choy.

Chan berkhidmat sebagai Pengerusi Majlis Alumni (TAC) TAR UMT, Ahli Lembaga Pengelola (BOG) TAR UMT dan merupakan graduan daripada institusi itu.

Projek 'TARC: The Red Bricks Journey' bertujuan untuk melibatkan pelajar, kakitangan, alumni, bekas kakitangan dan rakan rapat Kolej Tunku Abdul Rahman (TARC), Kolej Universiti Tunku Abdul Rahman (TAR UC) dan TAR UMT dalam perkongsian kisah, kenangan dan pengalaman peribadi semasa mereka bergabung dengan institusi itu. Kenangan yang tidak ternilai ini akan dirakam dengan teliti dan akhirnya dipamerkan di galeri baharu yang akan ditempatkan di Pusat Pelajar TAR UMT yang akan datang. Penyiapan pusat ini dijangka pada akhir 2024.

Pada majlis pelancaran projek itu, Chan menekankan sifat tersendiri kisah TARC sejak permulaannya dan menekankan kepentingan untuk menjaga kenangan ini sebagai sumber penting yang menyumbang kepada sejarah dan warisan universiti.

Satu lagi aspek penting dalam projek 'TARC: The Red Bricks Journey' melibatkan pembangunan sebuah filem dokumentari unik yang akan menceritakan sejarah TARC, menerangi transformasinya menjadi salah satu institusi pengajian tinggi tertua di Malaysia, menyediakan pendidikan akademik, teknikal dan profesional dan kelayakan. Chan telah mengesahkan bahawa TAC akan menawarkan sokongan kewangan separa untuk penciptaan dokumentari ini.

Datuk Seri Dr Wee Ka Siong yang merupakan Pengerusi Lembaga Pemegang Amanah (BOT) Yayasan Pendidikan TARC turut hadir pada majlis pelancaran itu. Beliau memuji TAR UMT atas perjalanan dan pencapaiannya yang mengagumkan sepanjang 50 tahun yang lalu. Dr Wee menekankan kepentingan mengiktiraf dan mendokumentasikan naratif TARC untuk manfaat generasi akan datang, membolehkan mereka memahami dan menghargai perjalanan luar biasa institusi itu.

Kehadiran individu terbilang seperti Pengerusi BOG di TAR UMT Tan Sri Datuk Seri Liow Tiong Lai dan Presiden TAR UMT Prof Ir Dr Lee Sze Wei menyerikan majlis pelancaran tersebut.

Selain itu, ahli keluarga tokoh berpengaruh yang terlibat dalam penubuhan TAR UMT turut hadir termasuk Tunku Muinuddin Putra dan Tunku Munawirah Putra, cucu-cucu Allahyarham Tunku Abdul Rahman Putra Al-Haj, Datin Paduka Tan Siok Choo, puteri Allahyarham, Tun Tan Siew Sin dan Ahli BOT di TARC Education Foundation serta Khaw Chay Tee, anak kepada Allahyarham Tan Sri Khaw Kai Boh.

Acara pelancaran itu merupakan penghormatan yang tulus kepada warisan institusi yang kaya, dengan tujuan untuk memastikan sejarahnya yang luar biasa terus memberi inspirasi kepada generasi akan datang.